
 
 
Aan de raadsleden van de gemeente Venray 
 
Onderwerp : gevolgen vestiging  Kringloopwinkel in Wilhelminastraat 
 
10 september  2018 
 
 
Beste mensen, 
 
Op 28 febr. jl., vlak voor de gemeenteraadsverkiezingen van 21 maart, hebben wij via een brief onze 
zorgen kenbaar gemaakt over de mogelijke gevolgen van de vestiging van een kringloopwinkel in de 
Wilhelminastraat. 
Onze zorg betrof met name verwachtingen t.a.v. toename van het autoverkeer en extra parkeerdruk  
in onze woonbuurt. Deze verwachtingen waren gebaseerd op eigen waarnemingen en op gegevens 
uit het jaarverslag van de stichting 2Switch van vestigingen van genoemde stichting elders. 
Wij vroegen in ons schrijven om passende maatregelen die de veiligheid voor onze kinderen (het 
pand is in de nabijheid van de Petrus Bandenschool), ouderen in de straat en zeker de veiligheid bij 
de in-/uitrit garanderen. 
Nu een half jaar later constateren wij dat de gevolgen voor onze buurt meevallen. De door ons 
verwachte verkeers-  en parkeerdruk  is minder dan door ons verwacht. Alleen het vrachtwagen-
verkeer naar en vanaf de 2Switch locatie is frequenter dan verwacht en door ons gewenst. 
Over de verkeers- en parkeersituatie is blijvend overleg met de stichting 2Switch. Wij houden de  
vinger aan de pols omdat een groei van bezoekers wordt verwacht met mogelijk negatieve gevolgen 
voor de Oranjebuurt. 
Los van het feit dat wij menen dat een bedrijf als deze kringloopwinkel niet past in onze woonwijk 
en dat er door omwonende geluidsoverlast en beperkt parkeeroverlast wordt ervaren, laten wij u 
hierbij weten dat de gevolgen van de vestiging van 2Switch achteraf minder ingrijpend zijn, dan wij 
hadden verwacht. 
 
 
Met vriendelijke groet en succes met uw raadswerk 
Namens de Oranjebuurt Venray 
Roland Heesbeen 
Piet Kroft  


